
PROTOKÓŁ 

z obrad XX Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 27 marca 2018 roku 

 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 900 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Radca Prawny, 

-Kierownik GOPS, 

-Dyrektor GOK, 

-Dyrektorzy szkół, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia XX Sesji 

Rady Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych w szczególności Stanisława 

Pawlaka Radnego Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego, poinformował               

o możliwości wglądu do protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił 

proponowany porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

II. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                        

w Radziejowie za 2017 rok. 

1) dyskusja oraz przyjęcie sprawozdania. 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia i mieszkaniach chronionych dla osób, których gminą 
właściwą jest Gmina Radziejów, 

2) okręgów wyborczych, 



3) uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radziejów w 
roku 2018, 

4) aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Radziejów na 
lata 2016 – 2023, 

5) zmieniająca Uchwałę Nr XXV/126/2009 Rady Gminy Radziejów z 
dnia 28 września 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: funkcyjnego, motywacyjnego, 
mieszkaniowego, za wysługę lat, za warunki pracy, nagród, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, 

6) zmieniająca Uchwałę Nr XVII/186/2017 Rady Gminy Radziejów z 
dnia 27 września 2017 r. w sprawie udzielania i rozmiaru zniżek 
tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych 
w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, 

7) uchylenia uchwały Nr XIX/213/2017 Rady Gminy Radziejów w 
sprawie zmiany Uchwały nr XXI/216/2013 z dnia 28 listopada 2013 r. 
w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu z terenu Gminy 
Radziejów na lata 2013-2032”, 

8) zmiany Uchwały nr XXI/216/2013 z dnia 28 listopada 2013 r. w 
sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu z terenu Gminy 
Radziejów na lata 2013-2032”, 

9) wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki, 

10) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Radziejowskiego na realizację zadań bieżących powiatu, 

11) dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych 

należności budżetowych Gminy Radziejów za pomocą innego 

instrumentu płatniczego, 

12) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego na 

realizację zadań bieżących powiatu, 

13) zmian w budżecie, 

14) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejów. 

 

IV. Składanie wniosków i interpelacji. 

V. Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie obrad sesji. 

 

 



Ad I. Przewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że                     

w chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 15, w związku z tym 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Sekretarzem Sesji jednogłośnie został wybrany radny Roman Piłat. 

 

Radny Województwa Kujawsko-Pomorskiego Stanisław Pawlak poruszył temat 

współpracy województwa z powiatami oraz gminami. Opowiedział o działaniach 

samorządu województwa. Omówił sytuację stanu dróg wojewódzkich oraz 

przedstawił program przebudowy. Nadmienił o budżecie województwa oraz o 

okręgach wyborczych. Na zakończenie poprosił o zapewnienie frekwencji na 

zbliżających się wyborach. 

 

Ogólna dyskusja. 

 

Ad. II) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Radziejowie za 2017 rok oraz sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za rok 2017 przedstawiła kierownik GOPS Elżbieta Radzimska. 

(szczegółowe dane stanowią załączniki do protokołu) 

 

Ad. III, 1) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych dla osób, 

których gminą właściwą jest Gmina Radziejów odczytał Przewodniczący Marian 

Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 2) Projekt uchwały w sprawie okręgów wyborczych odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Radziejów w roku 2018 odczytał Przewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 



Pan Romuald Tomczak zwrócił się do radnych z prośbą o pomoc aby miasto 

zmieniło granice administracyjne i jego nieruchomość została przyłączona do 

gminy a wyłączona z miasta. 

 

Radca prawny dodał, że przed podziałem nieruchomość Pana Tomczaka mieściła 

się w Plebance, jednak po podziale miasta i gminy Radziejów na odrębne jednostki 

została ona w granicach administracyjnych miasta Radziejów. Aby gmina mogła 

przyjąć tą nieruchomość do Plebanki miasto musi na to wyrazić zgodę. W tej 

sprawie były wysyłane pisma do burmistrza. Sprawa ta została również poruszona 

na sesji Rady Miasta, jednak nie uzyskano pozytywnej opinii ze strony radnych 

oraz burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady poprosił radcę o przygotowanie uchwały w powyższej 

sprawie. 

 

Ad. III, 4) Projekt uchwały w sprawie aktualizacji Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Radziejów na lata 2016 – 2023 odczytał Wiceprzewodniczący  

Mirosław Kołodziejczyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 5) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXV/126/2009 

Rady Gminy Radziejów z dnia 28 września 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: funkcyjnego, motywacyjnego, mieszkaniowego, za wysługę lat, za 

warunki pracy, nagród, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 6) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XVII/186/2017 

Rady Gminy Radziejów z dnia 27 września 2017 r. w sprawie udzielania i rozmiaru 

zniżek tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela odczytał Wiceprzewodniczący Mirosław Kołodziejczyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 



Ad. III, 7) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XIX/213/2017 Rady 

Gminy Radziejów w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/216/2013 z dnia 28 listopada 

2013 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu z terenu Gminy 

Radziejów na lata 2013-2032” odczytał Przewodniczący Rady Marian 

Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji.  

 

Ad. III, 8) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/216/2013 z dnia 28 

listopada 2013 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu z terenu Gminy 

Radziejów na lata 2013-2032” odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji.  

 

Ad. III, 9) Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie                   

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki odczytał 

Wiceprzewodniczący Mirosław Kołodziejczyk. 

 

Radna Małgorzata Lewandowska zaznaczyła, że sołtysi nie wiedzą jaka kwota by 

przypadała na ich sołectwo. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że ok. 10 tys. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 10) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego na realizację zadań bieżących 

powiatu odczytał Przewodniczący Rady Marian Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji.  

 

Ad. III, 11) Projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz 

niepodatkowych należności budżetowych Gminy Radziejów za pomocą innego 

instrumentu płatniczego odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji.  

 

Ad. III, 12) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Radziejowskiego na realizację zadań bieżących powiatu odczytał 

Wiceprzewodniczący Mirosław Kołodziejczyk. 



Radny Krzysztof Nowowiejski dodał, że pomoc to jest tylko w jedną stronę, aby 

starostwo coś zrobiło to gminy muszą dokładać do dróg, chodników oraz 

oświetlenia. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 

1020 ogłoszenie przerwy 

1030 wznowienie obrad 

 

Ad. III, 13) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie odczytał Przewodniczący 

Marian Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym się przy 15 radnych 

obecnych na sesji. 

 

Ad. III, 14) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 15 radnych obecnych na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marian Bandyszewski odczytał apel Rady Gminy Radziejów 

do Rady Miasta Radziejów o rozważenie rozpoczęcia procedur zmiany granic 

administracyjnych Miasta i Gminy Radziejów. 

 

Ad. IV, V) Radny Krzysztof Nowowiejski zapytał o stanowiska komisji w związku 

z przejęciem dróg od p. Eugeniusza Pawlaka w Broniewku. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił stanowiska poszczególnych komisji: 

Finansowo-budżetowa 1 za, 4 wstrzymujące się, 

Rolnictwa 2 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się, 

Rewizyjna 3 za, 

Oświaty 5 za. 

Większość radnych jest za przejęciem dróg. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że sołtysi otrzymali na dzisiejszej sesji 

pisma od lekarza weterynarii do mieszkańców gminy. Sołtysi otrzymują podobne 

pisma nawet dwa razy w tygodniu od równych instytucji. Dodał, że sołtysi są dla 

gminy. 

 

Ogólna dyskusja. 



 

Ad. VI) W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XX Sesji Rady Gminy Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1030 

 

 

Protokołowała       Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska                              Roman Piłat 

 

 

 

 

 


